
Zápis z jednání Komise pro rozhodčí dne 03.12.2024 
(návrh pro jednání předsednictva ČMKU) 

 
Přítomni:   M. Václavík, V. Tichá, K. Vaníčková,  
Omluveni:  K. Frank, Z. Jílková 
 
Kontrola zápisu z minulého jednání 
 
ad 6) z minulého jednání Upozornění pro rozhodčí  

 
 Rozhodčí budou upozorněni na posuzování plemen, u kterých byl ocas kupírován. Je-li ve 
standardu uvedeno dříve se ocas kupíroval, v současné době jedinec s kupírovaným ocasem nebude 

posouzen – výsledná známka neposouzen. 
 

 
 

1) Žádosti o rozšíření aprobace 

 

Mgr. Václava Rybárová – německý ohař krátkosrstý 

 

Martin Manák – tibetská doga – podléhá schválení 2. klubu 

 

Ing. Silvie Vácha – beagle, basset hound, dalmatin 

 

Gabriela Štursová – kolie krátkosrstá a dlouhosrstá, šeltie – podléhá schválení 3. klubu 

 

Mgr. Jana Müllerová – belgický grifonek, bruselský grifonek, branbatík 

 

Michaela Štětinová – border teriér, Jack Russell teriér 

 

Monika Švarcová – bobtail, kavkazský pastevecký pes 

 

Mgr. Jaroslav Strnad – airedale teriér, border teriér, Parson Russell teriér 

 

Jakub Kadlec – stafordšírský bullteriér 

 

PhDr. Radim Kašpar – jezevčíci 

 

Vojtěch Svoboda – jezevčíci 

 

KR doporučuje výše uvedené žádosti ke schválení. 

 

Robert Fagoš – knírači, italský corso pes – podléhá schválení 3. klubu 

 

V případě kníračů se jedná o 3 různá plemena, KR tedy doporučuje rozšíření na plemena 

kníračů. 

 

 

 



 

Miroslav Roškota – chodský pes, 

 

 KR doporučila žádost projednat až po úspěšném absolvování zkoušek na plemeno, na 

které rozhodčí na zkoušce neuspěl. 

 

 

MVDr. Klára Požár – bedlington teriér, skotský teriér  

 

KR doporučuje projednat žádosti o výše uvedená plemena až po složení zkoušek na již 

rozpracovaná plemena teriérů. 

 

 

2) Žádosti o rozšíření v rámci FCI skupin 

 

Jan Zdařil - FCI sk. IX – podmínky splněny 

 

Ing. Miloslava Šišková – FCI sk. VI – podmínky splněny 

 

KR doporučuje ke schválení. 

 

Tomáš Leinveber – FCI sk. III – chybí jedno povinné plemeno 

 

KR nedoporučuje ke schválení. 

 

 

3) Žádosti o mezinárodní rozhodčí 

 

Níže uvedené rozhodčí zaslaly žádost o zařazení do seznamu mezinárodních rozhodčích.  

 

 Ing. Lucie Svobodová  

 Tereza Knedlhans 

 Ing. Silvie Vácha  

  S ohledem na splnění podmínek KR doporučuje ke schválení. 

 

4) Žádosti o povolení výjimky 

 

a) Rozhodčí L. Frnčo o žádá o prominutí hospitace na plemeno východosibiřská lajka, 

rozhodčí uvádí, že se plemeno na výstavách nevyskytuje.  

KR doporučuje ke schválení. 

 

b) Rozhodčí Mgr. Václava Rybárová žádá o prominutí hospitace na plemeno maďarský ohař 

drátosrstý, vzhledem k nízkému počtu jedinců předváděných na výstavách.  

  



 KR na svém zasedání  dne  30.07.24 projednala totožnou žádost a konstatovala, že se 

plemeno na výstavách vyskytuje a nedoporučila žádost ke schválení. KR doporučuje 

postupovat jako u předchozí žádosti a nedoporučuji prominutí hospitace na plemeno 

maďarský ohař drátosrstý. 

 

 

c) Rozhodčí MVDr. Veronika Chrpová žádá o prominutí hospitace na plemeno jihoruský 

ovčák, důvodem je neúčast plemene na výstavách. 

KR doporučuje ke schválení. 

 

 

d) Rozhodčí Zuzana Nedavašková žádá o snížení počtu jedinců k hospitacím na plemeno 

velký münsterlandský ohař, s ohledem na malou účast plemene na výstavách.   

 KR doporučuje ke schválení při zachování 3 hospitací.  

 

 

5) Žádost Klubu chovatelů loveckých slídičů 

 

 Klub chovatelů loveckých slídičů (KCHLS) zaslal informaci týkající se hospitací rozhodčí 

Ing. Dany Pospíšilové. Rozhodčí absolvovala hospitace na plemena retrieverů v dřívějších 

letech. Z rodinných a zdravotních důvodů nepožádala o zkoušky. KCHLS jakožto zastřešující 

chovatelský klub uvádí, že nemá námitek, aby se rozhodčí zkoušek zúčastnila nyní.  

  

 S ohledem na souhlas klubu KR doporučuje, aby se rozhodčí zúčastnila rozšiřovacích 

zkoušek. 

 

 

6) Stížnost na neetické chování rozhodčí 

  

 KR obdržela stížnost na neetické chování rozhodčí J. G. týkající se vystavování a 

posuzování svého odchovu.  Rozhodčí byla oslovena se žádostí o vyjádření.  

 

 KR projednala vyjádření rozhodčí J. G. a konstatovala, že postup rozhodčí není 

v rozporu s platnými předpisy, ale nepovažuje toto chování za etické a doporučuje 

rozhodčí se tohoto chování příště vyvarovat. KR ověřila sdělení týkající hospitantů - 

zákaz bližší prohlídky psa a konstatuje, že na základě informací od čekatelů se sdělení 

nezakládá na pravdě.  

  

 

7) Stížnost na chování rozhodčí 

 

 KR obdržela stížnost na chování rozhodčí H. B.. Stěžovatel uvádí, že rozhodčí 

(vystavovatelka) na MVP v Českých Budějovicích předváděla svého psa a v průběhu 

posuzování opustila kruh a poté se do kruhu opět vrátila.  

 

KR konstatovala, že nedošlo k porušení řádů. 



8) Aprobace na plemeno pudl – ostatní barvy 

   

 S ohledem na změnu standardu plemene pudl, a to konkrétně začlenění plemene 

kudrnatý vícebarevný pes do plemene pudl – ostatní barvy.  Vzhledem k tomu, že se jedná o 

jednu dílčí varietu ve všech typech plemene pudl, není možné ji fakticky ani programově 

vyčlenit z celkového plemene. KR doporučuje rozhodčím, kteří mají aprobaci na plemeno 

kudrnatý vícebarevný pes, aby si případně požádali o rozšíření na celé na plemeno pudl.  

Návrh KR neschválen P ČMKU – P ČMKU jmenuje rozhodčí, kteří měli aprobaci na plemeno kudrnatý 

vícebarevný pes, rozhodčími na plemeno pudl.  

 

9) Posuzování soutěží na NVP a MVP 

 

  Předseda ČMKU navrhuje rozhodčí R. Cepkovou na posuzování soutěže BIS.  

 

 KR doporučuje ke schválení. 

 

  

 

 

  


